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 Referat af 
skolebestyrelsesmødet 
mandag den 29. januar 
2018 kl.17.15-20 i 
personalecafeen. 
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Punkt nr. 1  Godkendelse af referat. 
 
Indstilling:  Godkendelse af referat af 7. december 2017. 
 
Beslutning: Referatet blev godkendt. 
 
 
 
Punkt nr. 2  Godkendelse af dagsorden. 
 
Indstilling: Godkendelse af dagsorden af 29. januar 2018. 
 
Beslutning: Dagsordenen blev godkendt. Dog forkert dato på forsiden. 
 
   - 
 
 
Punkt nr. 3  Efterretning 
 

 
Ingen efterretninger. 

 
 
Punkt nr. 4 Meddelelser 
 
 
Ledelsen: 
 

 
- Fint arrangement da vi havde besøg af ligestillings- og undervisnings-

ministeren. 
- Skolen er udtaget til at indgå i ny Pisa-undersøgelse. Målgruppen er primært 

elever på 7.- 8. årgang. 
- Stor udskiftning i personalegruppen(lærere). 
- Det nye Undervisningsudvalg  ønsker at aflægge samtlige skoler et besøg. 

Desuden vil flere af de nye udvalgsmedlemmer gerne i praktik. Dette vil ske i 
løbet af foråret. 

- Arbejdstilsynet har meddelt, at skolen er udtaget til et tilsyn, hvor det 
psykiske arbejdsmiljø skal undersøges – herunder fokus på seksuel chikane. 

- Det nye Undervisningsudvalg har planlagt følgende møderække: 
Formandsrådet den 21. marts 2018 og dialogmøde den 25. april. 

- Vi har lavet aftale med Lindevangs kirken om en månedlig morgensang i 
kirken. 

- Skolen har fået et projekt ”Nudging”. Projektet handler om gode toiletvaner 
og hygiejne.  

- Der er lavet en fratrædelsesordning for skolesekretær Hanne Hedegaard. 
   
               
    
                                                                                                                                              
Formanden: 

- Intet nyt.    
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Lærerne: 

- Kulde- og varmeproblemer. 
- IT-situationen. 
- Lærerne har forsøgt at få arbejdstilsynet ud pga. ovennævnte problemer. 
- Bekymrende med den store læreromsætning og rekrutteringsproblemer. 

   
 
 
SFO:   

- Ingen udskiftning af personale. 
- Der har været fest for børnehaveklasserne. 
- Orientering om P4C. 

 
Klubben: 

- Forældremøde blev afholdt den 16. januar. Meget få deltagere. 
- 8 forældre blev valgt til forældrerådet. 
- Indledt et samarbejde med DGI om E-sport. 
- 2 opsigelser, Najim og Kenneth. 
- Pædagogerne er ved at planlægge fagdagen den 7. marts. 
- Lalandia-turen er udsolgt, men der er stadig plads på skituren.  

 
 
Eleverne: - Intet nyt   
 
 
Nyt fra arbejdsgrupperne: 

- Intet nyt. 
 
 
 
 
 
 
 
Punkt nr.5  Skole-/hjemsamarbejde. 
 
Bestyrelsen har 7. december 2017 drøftet skole-/hjemsamarbejdet. Input skulle sendes til 
Pernille, der ville sammenskrive disse før mødet med forældrerepræsentanterne. 
 
 
Indstilling: Til drøftelse 
 
Beslutning: Punktet blev udsat til næste møde.  
 
 
 
 
Punkt nr. 6                 Skolebestyrelsesvalg. 
 
Som bekendt, at der valg til skolebestyrelsen i løbet af foråret 2018. Tidsplan er vedhæftet. 
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Der ønskes en drøftelse af den videre proces, hvor f.eks. forskudt valgperiode drøftes (valg 
hvert andet år). Desuden er der vedhæftet forældreskrivelse, der bliver udsendt lige før 
vinterferien. 
 
./. Bilag  
 
Indstilling: Til drøftelse 
  
Beslutning: JH orienterede om processen. Bestyrelsen ønsker forskudt valgperiode. 
 
 
      
 
 
 
 
 
 
 
Punkt nr. 7                 MinUddannelse. 
 
Skoleafdelingen har udsendt ”status og anbefalinger vedr. den digitale læringsplatform 
MinUddannelse” – er udsendt tidligere og tillige vedhæftet. I skrivelsen bliver der rejst nogle 
anbefalinger til drøftelse i skolebestyrelsen. 
./. Bilag. 
 
Indstilling: Til drøftelse. 
  
Beslutning: Der er brug for en systematisk tilbagemelding til forældrene 2 gange årligt om 
elevernes standpunkt. Ugeplanerne er vigtige at bibeholde. En mere fælles form er 
ønskværdig. 
 
 
 
Punkt nr. 8  Eventuelt 

- Problemet omkring udgiften til studerende i SFO-en. 
- Skolen får flere henvendelser om plads-problemer. 
- Spørgsmål til skolefoto. 

 
 
 
Sekretærer: Jens Hammer og Helle Frederiksen 
 
 
Afbud: Pernille Spitz, Ulla Molin og Malene Bak. 
Suppleant Erling Bjerring deltog i mødet.  
 
 


